
Geachte statenleden,

Ik wil graag iets zeggen over de toepassing van de afstandsnormen voor 
windturbines en niet zozeer over de normen zelf, dat laat ik aan anderen over 
vanavond. Ik wil  inzoomen op de situatie van 15 volkstuinparken in Amsterdam die, 
waar het de plaatsing van windturbines betreft, een goed voorbeeld zijn van 
onzorgvuldig en dwalend beleid van de Gemeente Amsterdam.

Ik maak op uit de kaart met de zoekgebieden dat er windturbines gepland staan op 
een afstand van 0 meter tot zeven grote volkstuinparken in Amsterdam en 
Driemond. U hoort het goed, de zoekgebieden liggen deels of helemaal over deze 7 
tuinparken heen. Foutje van de grafisch vormgever? Verkeerde 
Informatieverstrekking? Bij de acht andere parken is deze afstand iets groter maar in 
elk geval een stuk minder dan 350 meter. 

Mijn conclusie is hoe dan ook dat de afstandsnorm van 350 meter tot woningen, die 
al zeer omstreden is, zomaar van tafel lijkt te worden geveegd als het om tuinparken 
en tuinhuizen gaat.

Vorige week maandag 12 april werd dit inderdaad bevestigd tijdens een 
informatiesessie voor stadsdeel Oost door dhr. Rob Smiers (project manager bij de 
Gemeente Amsterdam programma klimaatneutraal) die beweerde dat naar zijn weten 
volkstuinparken en tuinhuizen geen geluidsgevoelige bestemmingen zijn. Dit dacht 
hij waarschijnlijk omdat het geen woningen zijn.

Dat mag officieel zo zijn, maar er is wel officiele toestemming voor zowel 
dagrecreatie jaarrond als nachtverblijf in het tuinseizoen. Op alle bedreigde 
tuinparken wordt dan ook wel degelijk door vele mensen gewoond en geslapen.

Het gaat hier om veel tuinen dus veel mensen: in de voorkeursgebieden gaat het 
1500 tuinhuizen, dat zijn dus 1500 gezinnen, ofwel duizenden mensen. In de extra 
zoekgebieden zijn dat ongeveer 1000 tuinhuizen en gezinnen. Daarnaast zijn er vele 
bezoekers en recreanten uit de buurt, fietsers en wandelaars, in totaal vele 
duizenden Amsterdammers, die gebruik maken van deze groene oases van rust en 
ruimte.

Ik vind het merkwaardig dat er kennelijk geen enkele afstandsnorm gehanteerd 
hoeft te worden als het om volkstuinen gaat en dat duizenden tuinders én 
Amsterdammers daar de dupe van zouden mogen worden.
U ziet waar het loslaten van normen toe kan leiden en hoe slecht over de 
consequenties daarvan wordt nagedacht.

Dank voor uw aandacht.


